
ویـدئو/ رئیـس اتـاق بازرگـانی
بیرجنـــد در گفتگـــو بـــا
اگروفودنیــوز: زرشــک ســهمی در

صادرات غیرنفتی ندارد

محسن احتشام گفت: تولید زرشک امسال نسبت به سال گذشته کمتر بود.
زرشک محصول مهم بخش کشاورزی است ولی سهمی در صادرات غیرنفتی
نـدارد. ایـن محصـول اسـتراتژیک بایـد بیشتـر در حـوزه بازریـابی

بینالملل معرفی شود.

برای مشاهده ویدیوی این مصاحبه روی فیلم زیر کلیک کنید

برای مشاهده ویدیوهای صنایع غذایی در پایگاه خبری صنعت غذا و
کشاورزی به بخش چند رسانه ای مراجعه کنید.
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